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Närvarande:
Carin Lemberg, DHR
Keity Klynne Löfgren, SRF
Hedvig Svedlund, Funktionsrätt Stockholm /IFS
Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB
Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm /Epilepsiföreningen

Ej närvarande:                  
Henrik Sundqvist, Stockholms Dövas Förening

I tjänsten: 
Avdelningschef Socialtjänstavdelningen Yvonne Kokkola 
Kris- och säkerhetssamordnare Therese Salomon
Sekreterare Ingemar Sollgard 

Tidpunkt:
Torsdagen den 17 september 2020
Kl. 14.00- 16.00

Plats: Skypemöte

Hedvig Svedlund, Funktionsrätt 
Stockholm/IFS

Berit Magaard, Funktionsrätt 
Stockholm /Epilepsiföreningen                  

Justerare Justerare 

§1 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes. 

§2 Val av justerare 
Hedvig Svedlund, Funktionsrätt/IFS och Berit Magaard, 
Funktionsrätt     
                                                     Stockholm /Epilepsiföreningen                  
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2020-09-17 §3 Föregående protokoll 

Angående tillgång till föreningslokaler: Åsa Berglind, 
lokalstrateg/controller, lokalavdelningen på stadsledningskontoret 
hänvisar föreningarna till https://booking.stockholm.se/ 

Finska skolan svarar ej trots flera påstötningar med frågor om deras 
lokaler.

Fel organisation angiven för rådets ordförande Hedvig Svedlund i 
föregående protokoll. Ska vara Funktionsrätt Stockholm.

Under allmänna ärenden, pui protokollet, så ska det stå att IFS 
tillhandahåller sysselsättning för personer med psykisk 
funktionsnedsättning och inte för personer med 
funktionsnedsättning.

§4 Tillgänglighet till lokaler och handlingar
Ledamöterna har fått handlingarna i tid.

§5 Balanslistan

§6 Information från stadsdelsförvaltningen
Förvaltningens kris- och säkerhetssamordnare redogjorde för 
förvaltningens kris- och säkerhetsarbetet. 

Förvaltningen informerade om budgetläget och planerade åtgärder 
inom äldreomsorgen, förskoleavdelningen och 
socialtjänstavdelningen.

§7 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde

Anmälan av medborgarförslag
3 Medborgarförslag om padelbanor
Svar på medborgarförslag
KUNG 2020/250

4 Medborgarförslag om tennisbanor
Svar på medborgarförslag
KUNG 2020/260
Rådet instämmer i förvaltningens förslag

5 Medborgarförslag om staket vid Wivalliusgatan
KUNG 2020/273
Rådet instämmer i förvaltningens förslag

ALLMÄNNA ÄRENDEN
6 Tertialrapport 2 - 2020

https://booking.stockholm.se/
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2020-09-17 KUNG 2020/258
Rådet ställer sig positiv till förslaget om budgetjustering av 
kommunalt bostadsbidrag (KBF).

Rådets ledamöter har inte fått någon information om de telefonlinjer 
som upprättats för barn, unga och äldre. Förvaltningen informerade 
om att annonsering har gjorts i lokalpressen, i sociala medier samt 
på andra kontaktytor för berörda målgrupper.

Fråga om det angivna årsmålet för trygghetsmätningen. Rådet anser 
att förvaltningen satt ett lågt målvärde. Förvaltningen förklarar att 
värdet sätts utifrån föregående års resultat. 

Angående remissen om detaljplanen för området Tegelbruket. Rådet 
ser inte vad förvaltningen svarat. Förvaltningen svarar att 
remissvaret redan tagits upp på rådets möte i samband med att 
remissvaret inlämnades.

Rådet undrar varför kvinnorna är mer nöjda med dagverksamheten 
än vad männen är, enligt den senaste brukarundersökningen inom 
äldreomsorgen. Förvaltningen har enbart fått resultaten på 
aggregerad nivå, en analys av resultaten görs senare under hösten.

Angående maten som serveras på Pilträdet. Ny leverantör inne nu 
för att höja nöjdhetsgraden hos de boende. 

7 Tillfällig vakanshållning av omvårdnadsplatser inom
Alströmerhemmets vård- och omsorgsboende
KUNG 2020/343

8 Tillfällig vakanshållning av omvårdnadsplatser inom
Serafens vård- och omsorgsboende
KUNG 2020/342

9 Rapportering av ej verkställda beslut enligt SoL och
LSS
KUNG 2020/341
Rådet undrar över varför enskilda får tacka nej till boendeplatser så 
många gånger. Förvaltningen svarar att det är så det nuvarande 
systemet och regelverket ser ut. Rådet undrar om anledningen, till 
att personer tackar nej, är för höga hyresnivåer. Förvaltningen 
svarar att det inte gjorts någon djupare analys av anledningarna men 
att det inte finns någon indikation på att anledningen är för höga 
hyresnivåer. Det handlar ofta om att personer vill till ett speciellt 
boende men att det vid tillfället inte finns plats på just detta boende.

REMISSER
10 Handlingsplan för biologisk mångfald i Stockholms
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2020-09-17 stad
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/295

11 Reviderad avfallsplan
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/266

12 Stockholms stads strategi för
arbetsmarknadsinsatser
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/268

13 Svar på motion om att ta tillbaka utsatta områden
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/218
Rådet undrar vad som avses med utsatta områden. Förvaltningen 
svarar att det handlar om vissa stadsdelsförvaltningar i ytterstaden.

14 Svar på motion om arbetet mot sexuellt våld
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/217

15 Serveringstillstånd för Hokkaido sushi bar
Remiss från socialförvaltningens tillståndsenhet
KUNG 2020/296
Rådet anser att lokalens toalett är otillgänglig och rekommenderar 
att serveringstillstånd inte ska beviljas på grund av detta. 

16 Serveringstillstånd för restaurang Hanoi pho
Remiss från socialförvaltningens tillståndsenhet
KUNG 2020/291
Rådet har ej fått handlingar rörande detta ärende.

§9 Övriga frågor

Nästa möte 
Rådet ska sammanställa frågor till presidiet under förmötet

2020-10-15 Möte via Skype
13:00-14:00 förmöte
14:00-16:00 ordinarie möte
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